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Protokollside 32 

 
Protokoll for 

Kretsstyretmøte nr. 8 2014 
22.oktober 2014 

Idrettshuset Moseidmoen, Vennesla 
 

Sak 51: Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sak 52: Godkjenning av protokoll nr 6 2014 
Sak 53: Strategidokumentet for ungdomsutvalget 
Sak 54: Uttalelse om å kreve momsrefusjon på bygging av idrettsanlegg i regi av idrettslag 
Sak 55: Enerettsmodellen i Norge – hva mener styret? 
Sak 56: Forslag til kandidater til Idrettstinget 2015 
O-sak A:Klubber/lag 
O-sak B: Idrettsgalla 2015 
O-sak C: Badmintonkrets Sør – ønske om fadder 
O-sak D: Forsikring av idrettskretsens virksomhet 
O-sak E: Møte med Agder-benken på Stortinget i januar 2015 
O-sak F: Delegasjonsreglementet - avklaringer 
O.sak G: Representasjon 
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Tilstede:John Stensland, Nina Sunnås, Hilde Furuborg, Ragnar Wivestad, Marianne Fredbo, 
Helge Henriksen 

Forfall: Tonje Gjevang, Margrethe Noraas, Øyvind Lindseth 
Tilstede fra administrasjonen: Terje Larsen 
Tilstede fra valgkomiteen: Steinar Gjertsen 
 
Møtet var vedtaksføre. 
 
Saker til vedtak 
 
Sak 51:Godkjenning av innkalling og saksliste  

Vedtak 
Styret godkjenner innkalling og saksliste. 

Sak 52:Godkjenning av protokoll nr.7 2014 

Vedtak 
Styret godkjenner protokoll nr.7 2014 fra styremøte 22.september 2014. 

O-sak A:Klubber/lag 

 Ny klubb: 
Nye klubber:  
Ikke aktive klubber: 
Oppløste klubber:   
VABIK: Følgende bedriftsidrettslag er tatt opp: 
- Holbæk Anlegg BIL 4.august 
- Personalhuset BIL 14.august 
- Deepmind BIL 22.august 
- Byggmester Tønnes BIL 19.september 
- CSO BIL 6.oktober 
- Lira BIL 6.oktober 
- Li1 BIL 6.oktober 
- XR Visuell Kommunikasjon BIL 6.oktober 
- SmartRent BIL 6.oktober 
- Quality Welding BIL 6.oktober 

 
O-sak A:Rapportering – en kort status/ info på ansvarsområdet til styremedlem 

Status meldt på styremøte 22.oktober 
Navn Særkrets Idrettsråd Status 

John Stensland Friidrett -  
Basketball – hatt møte 

Mandal – hatt møte 
Søgne – avtalt møte 

Ingen endringer meldt 

Nina Sunnås Dans -  
Bedrift - ok 
Bowling - ok 

Åseral - kontaktet 
Songdalen - kontaktet 
 

 
 

Helge Henriksen Ryttersport - ok 
Fotball -ok 
Historiekomiteen - ok 

Kristiansand-kontaktet 
Vennesla - kontaktet 

 

Marianne Fredbo Volleyball -ok 
Svømming - ok 
Bordtennis -  

Lyngdal - kontaktet 
Farsund – ny 
mailadresse 
 

 

Tonje Gjevang Orientering 
Bueskyting 

Lindesnes - kontaktet 
Audnedal - kontaktet 

 

Hilde Furuborg Ski - ok  
Bandy - ok 
Skiskyting - ok 

Marnardal - kontaktet 
Hægebostad - kontaktet 
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Ragnar Wivestad Gym&Turn - ok 
Håndball - ok 
Historiekomiteen - ok 

  

Margrethe Noraas Golfklubbene (6) 
Seiling - ok 

Kvinesdal - kontaktet  

Øyvind Lindseth Tennis -  
Badminton - 
Skyting - ok 

Flekkefjord-kontaktet 
Sirdal- kontaktet 

Fadder for 
Badmintonkrets Sør 

 
O-sak B:Idrettsgalla 2015 
O-sak C:Badmintonkrets Sør – ønske om fadder 
O-sak D: Forsikring av idrettskretsens virksomhet 
O-sak E:Møte med Agder-benken på Stortinget i januar 2015 
O-sak F: Delegasjonsreglementet - avklaring 
 
O-sak F: Representasjon 
 24.9   KIAs Høstseminar    Stensland,Furuborg, 
          Sunnås,Larsen  
Andre møter: 

23.9 Møte med IK Start     Larsen 
23.9 Klubbforum AFK    Wigemyr 
29.9 Møte med Badmintonkrets Sør  Larsen 
6.10 Møte med KTF    Larsen 
8.10 Møte med KKG - toppidrettslinjen  Larsen 
9.10 Møte ang. medlemskapssak   Larsen,Bristøl 
13.10 Møte i Historiekomiteen   Wivestad,Henriksen,Fjeld, 
       Andersen,Justvik 
13.10 Møte i valgkomiteen    Gjertsen,Haughom, 

Brekkan,Larsen 
 14.10 Møte med if-forsikring   Larsen 
 15.10 Møte med Inge Andersen i Arendal  Larsen 
 21.10 Møte med NAV – tilskuddsordninger  Larsen  

Egne arrangementer: 

24.9 Idemyldring – Paralyngdal   Wigemyr,Fredbo 
25.9 Strategimøte ungdomsutvalget  Larsen,Wigemyr 
6.10 Møte i Flekkefjord – Listalekene UH  Wigemyr 
2.10 Klubbesøk Fløy     Larsen 
7.10 Klubbesøk Vigmostad IL   Larsen 
7.10 Kurs Klubbadm Lyngdal   Bristøl 
7.10 Klubbesøk KCK    Wigemyr 
7.10 Klubbesøk Kr.sand Sandvolleyballklubb Wigemyr 
8.10 Klubbesøk Kvinesdal RC Klubb  Wigemyr 
8.10 Klubbesøk Grindheim IL   Larsen 
9.10 Kurs Klubbadm Kristiansand   Bristøl 
11.10 Listalekene UH i Flekkefjord   Wigemyr 
14.10 Klubbesøk Vennesla Cheer og turn  Larsen 
 

Saker til vedtak: 
 
Sak 53:Strategidokumentet til ungdomsutvalget 

 Vedtak 
 Styret vedtar ungdomsutvalgets strategidokumentet for perioden 2015-2016. 
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Sak 54:Uttalelse om å kreve momsrefusjon på bygging av idrettsanlegg i regi av 

idrettslag 
 Vedtak 

Bygging av idrettsanlegg er et stort økonomisk løft for mange idrettslag og foreninger. 

Formålet med kompensasjonsordningen er å lette finansieringen og stimulere til bred 

utbygging av idrettsanlegg. Tallet på søknader øker og viser at ordningen fyller et stort 

behov. 

 

I Vest-Agder har idrettslag og foreninger i år sendt inn søknader med en samlet 

godkjent søknadssum på kr 3 607 170. Tildelt beløp er kr 2 346 382. Dette betyr at 

idrettslag og foreninger kommer særlig dårlig ut ved dette års tildeling. Dette skyldes 

at rammen til fordeling var for liten i forhold til godkjent søknadssum.  

 

Selv om idrettslagene har vært klar over at denne ordningen er en 

kompensasjonsordning og ikke en refusjonsordning, er likevel årets avkortning 

dramatisk. Det er viktig for idrettslagene at slike ordninger er forutsigbare. Den 

avkortningen årets søknader får, fører til at idrettslagene får utfordringer i forhold til  

finansieringen av anleggene. Dette vil igjen føre til at idrettslagene får mindre 

ressurser å bruke på aktivitetstilbudet i idrettslaget. 

 

Styret er bekymret for at idrettslagene i fremtiden vil oppfatte ordningen som meget 

uforutsigbar, og derfor ikke ønsker å gjennomføre bygging av anlegg – på grunn av 

den økonomiske risiko dette medfører. 

 

Styret mener derfor at idretten må kreve full momskompensasjon på bygging av 

idrettsanlegg på lik linje som kommunene. Først da vil ordningen være forutsigbar for 

våre idrettslag. 

 

Styret i VAI henstiller til Idrettsstyret å intensivere det politiske arbeid, med en 

målsetting om full momskompensasjon på idrettsanlegg som bygges i regi av 

idrettslag. 

 
Sak 55:Enerettsmodellen i Norge – Hva mener styret? 

 Styret diskuterte enerettsmodellen. Hensikten med diskusjonen var å belyse ulike 
sider ved modellen, fordeler og ulemper, samt få innsikt i hvor styret står i denne 
saken.  

  
 Styret gjorde ingen vedtak i saken. 
 

Sak 56:Forslag til kandidater til idrettstinget 2015 
 Vedtak 

Styret vil jobbe med å finne aktuelle kandidater. Styret er spesielt opptatt av å finne 
kvinnelige kandidater, for å styrke kvinneandelen i norsk idrett. 
 
NB! Neste styremøte er fastsatt til onsdag 3.desember kl 1700 på hotell Norge. 
Tradisjonen tro, vil det i etterkant av styremøte bli servert en juletallerken. 
 
 
Terje Larsen 
Organisasjonssjef 
Referent 


